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Protokół  Nr XIII/19 

 

z  XIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu 30 października 

2019 r.   w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli, w godz. 

od 10:00 – 13.00. 

 

Ustawowa liczba radnych       - 19 

Stan faktyczny radnych         -  19 

Obecnych na sesji radnych   -  16 

Skład rady: 

1. Chwiałkowska Katarzyna  
 

2. Filipowski Tomasz Bonifacy  
 

3. Iwaniuk Hanna Elżbieta  
 

4. Łabędzki Marcin  
 

5. Mazurkiewicz Dawid Krzysztof  
 

6. Mielczarek-Sójka Ewa  
 

7. Nowak Krzysztof Jan  
 

8. Pawłowska Joanna Krystyna  
 

9. Piotrowski Zbigniew  
 

10. Półgrabia Tomasz Czesław 
 

11. Rychlik Wojciech Marek  
 

12. Solarek Romuald 
 

13. Szuster Stanisław 
 

14. Warchlewski Piotr Dariusz 
 

15. Włodarczyk Grzegorz 
 

16. Ziółkowska Jadwiga Anna  
 

17. Ziółkowski Tomasz Jacek  
 

18. Paweł Mataśka 
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19. Andrzej Dutkiewicz 
 
Nieobecni; 

1. Paweł Mataśka 

2. Andrzej Dutkiewicz 

3. Szuster Stanisław. 

 

 

Punkt 1 

Otwarcie XIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                                               

i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia XIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził również że, na sali jest obecnych 19 Radnych (na faktyczny stan 19) wobec 

czego wszystkie podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI nadzwyczajnej sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

4. Przyjęcie protokołu z XII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie usuwania pojazdów z dróg na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego na koszt właściciela i przechowywanie tych pojazdów na 

wyznaczonym parkingu strzeżonym w 2020 roku.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości Powiatu 

Zduńskowolskiego położonej przy ulicy Spacerowej w Zduńskiej Woli. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Zduńskowolskiego za 

rok szkolny 2018/2019.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łaskiemu na 
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dofinansowanie zadania pn: „Miejski Obszar Funkcjonalny Zduńska Wola-

Karsznice – budowa łącznika z drogą ekspresową S8 na terenie powiatu 

zduńskowolskiego i powiatu łaskiego – FK. 21/19. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - 

FK.22/19.  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2019 – FK.23/19.   

12. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zduńskowolskiego dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych Radnych Powiatu.   

13. Informacja Starosty Zduńskowolskiego dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych członków zarządu powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych 

powiatu, osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty oraz osób 

zarządzających i członków organów zarządzających powiatowymi osobami 

prawnymi. 

14. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

15. Interpelacje i zapytania Radnych. 

16. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie XIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów „za”) przyjęła proponowany porządek 

obrad. 

 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 
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Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia -Tak 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XI nadzwyczajnej sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów „za”) przyjęła protokół z XI 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Nie 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia -Wstrzymał się 

 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z XII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów „za”) przyjęła protokół z XII sesji Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego. 
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Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

 

Punkt 5 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Piotr Warchlewski do Komisji Uchwał zgłosił: 

1/ Radnego Romualda Solarka  – Przewodnicząca Komisji, 

2/ Radnego Krzysztofa Nowaka  – Członek, 

3/ Radnego Andrzeja Dutkiewicza – Członek. 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów „za”) przyjęła powyższy skład Komisji.  

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 
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Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poinformował, że na sesję przybyli rodzice,  

nauczyciele i uczniowie Zespołu Szkół w Karsznicach w sprawie budowy sali 

gimnastycznej w szkole w Karszniach, poprosił o zabranie głosu.  

 

Przewodnicząca Rady Rodziców wystąpiła w sprawie konieczności budowy sali                                

w Zespole Szkół w Karsznicach.  

  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że  w ostatnich latach było przeprowadzonych 

wiele inwestycji drogowych i edukacyjnych. Dalej jest wiele oczekiwań. Pomijając 

drogi, wkład własny powiatu na inwestycje w obiektach oświatowych w latach 2016-

2019 to kwota 10.300.000 zł. Duże projekty to kwota 8.128.534 zł, projekty miękkie 

874.287,03 zł łącznie około 9.000.000,00 zł. Na mapie tych inwestycji zabrakło 

szpitala. Gdzie również jest tutaj projekt. Szpital jest priorytetem. W zeszłym roku 

zakończony został projekt szkoły w Karsznicach na kwotę 6,5 mln złotych gdzie 2,3 % 

to wkład powiatu. Koszty powiatu związane z kształceniem zawodowym w ramach 

RPOWŁ to kwota 45.000,00 zł i 90.000,00 w 2019 to zwiększenie planu wydatków                      

w tej szkole między innymi związane z pokryciem kosztów po zalaniu. Co prawda 

część tych środków była z odszkodowania ale trzeba było je wydać niezalenie od 

wysokości odszkodowania, zrealizować wszystkie prace tak by nie naruszyć trwałości 

projektu. Budowa sali gimnastycznej to kolejne 6.500.000,00 zł gdzie 2.000.000,00 zł 

musiałby wyłożyć powiat. Są to szacowane koszty. Inne szkoły również czekają na 

inwestycje (remont dachu w II liceum czy remont sal w elektroniku).  

Ogromne tempo inwestycji z lat poprzednich spowodowało stan finansów powiatu.  
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Nie można ciągle żyć na kredyt, należy spłacić część kredytu. W pierwszej kolejności  

jest szpital, budowę sali należy odłożyć w czasie.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że co sesja przybywają mieszkańcy a to np. że 

zarząd powiatu nie złożył wniosku na ulic: Jodłową, Staszica, później szpital nie składa 

projektu na programy profilaktyczne - bo nie ma lekarzy bo nie ma pieniędzy. Dziś nie 

ma pieniędzy na salę. Zapytał gdzie są pieniądze na wkłady własne, jakie ma zarząd 

pomysły na rozbudowę Karsznic. Miasto Zduńska wola buduje salę gimnastyczną przy 

szkole nr 5, bo przyjechał Minister Bańka i przekazał 2,5 mln dotacji. Jest budowany 

budynek „Pogoni” bo PiS za tym głosowało, przyjechał Minister Bańka i przekazał 2,5 

mln z budżetu państwa.  Czy znajdą się jakieś pieniądze i co będzie budowane przez 

powiat zduńskowolski. Gdzie za pieniędzmi jeździ Zarząd Powiatu Zduńskowolskiego, 

czy tylko siedzi na ul. Złotnickiego. Pani starosta co sesja mówi o szpitalu ale nie widać 

żadnego rezultatu.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał jak jest wysokość dofinansowania.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk odpowiedziała, że poziom dofinansowania do projektu to                     

95 % kosztów kwalifikowanych. Vat jest kosztem niekwalifikowanym.  Zatem 

rzeczywisty koszt jest na poziomie 73 %, środki UE – 50 % plus ewentualne 

współfinansowanie z budżetu państwa lub innych źródeł przyznane beneficjentowi, w 

sumie 95 %. Gdyby PiS dbało o właściwe a nie degresywne finansowanie szpitala to 

nie byłoby potrzeby poszukiwania tych środków w ten sposób, gdyby P i S w sposób 

właściwy przyznawał subwencję i nie powodowało, że samorządy muszą do kosztów 

funkcjonowania szkół dokładać bardzo dużo pieniędzy, co ogranicza wydatki na inny 

cel, to tych pieniędzy byłoby więcej. Wielokrotnie prosiła Pana Mazurkiewicza o 

zorganizowanie spotykania z marszałkiem Schreibrem, który ma wpływ na podział 

środków,  kontaktowała się z kancelarią – bezskutecznie. Nie miała możliwości 

przedstawić swoich propozycji. Pólki co programów na ten cel nie ma. Zarząd starał 

się o pozyskanie środków z gmin, chociaż powiat jest właścicielem, to leczą się w nim 

mieszańcy Zduńskiej Woli i okolicznych gmin. Powiat nie ma wydolności w kreowaniu 

wydatków.  

 

Radna Jadwiga Ziółkowska przypominała, że port multimodalny został zablokowany 

za czasów prezydenta Niedźwieckiego dzięki PiS. Ten pan nie przywiózł swoich 
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pieniędzy, tylko z podatków i  dobrze że one wracają. Kilka lat temu MOF kosztowałby 

dużo mniej niż w tej chwili. Odnośnie sali w szkole nr 5, to na jej wniosek pan prezydent 

przyjął tą inwestycję do budżetu, dosłownie w ostatniej chwili, bo projekt straciłby 

ważność. Jest pierwszy raz radną w powiecie, nie siedzi na Złotnickiego, wręcz 

przeciwnie jeździ po powiecie i poznaje go „wzdłuż i wszerz”. Rozumie też potrzeby 

nauczycieli. Jest wiele rozpoczętych inwestycji, jest ich bardzo dużo. Trzeba na chwile 

się zatrzymać. Radna zwróciła się do delegacji z Karsznic…”ze środkami unijnym jest 

tak, że zanim powiat je dostanie musi wydać swoje pieniądze. Nie jest to zaniechanie 

a jedynie odłożenie w czasie. Dyscyplina finansowa to podstawa. Subwencja jest 

naliczana tak jak jest naliczona. Wpływy są coraz mniejsze. Powiat nie ma możliwości 

zarobkowania. O szkole i sali nie zapominamy.  

 

Radny Tomasz Ziółkowski IV kwartał ubiegłego roku zarządzenie Ministra – dodatki do 

wychowawstwa -   w wyniku podwyżek koszt jaki ponosi powiat to 1.500.000,00 zł, 

subwencja 700.000,00 zł. Tylko w jednym kwartale powiat musi dołożyć 800.000,00 zł. 

Nowe zarządzenie – podatek PIT – ubytek 600 tyś. zł. Władza centralna chce udusić 

samorząd. Ciężko jest funkcjonować w ramach tego co jest. Ciężko jest zatem 

podejmować decyzje o kolejnych inwestycjach.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski poprosił o realizowanie  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że jest za budowa sali. Wniosek na 

budowę sali znajduje się na liście rezerwowej. Osobiście by zaryzykował. Wiele się 

zmieniało, poprzednie projekty były projektami z vatem kwalifikowalnym. Wielkość 

subwencji w sposób radykalny ulega zmniejszeniu w stosunku do kosztów tj. 12 % . 

Powiat nie ma dochodów własnych którymi mógłby kreować wydatki. W poprzedniej 

przestrzeni czasowej powiat zduńskowolski zrealizował najwięcej projektów jeśli 

chodzi o powiaty - łącznie 49 na kwotę 150.000.000,00 zł. Część środków pochodzi z 

kredytów, które trzeba spłacać.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz poinformował, że województwo ma ponad 200 

samorządów a co do spotkań z Marszałkiem nie czuje się w obowiązku z tego 

tłumaczyć.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że również jest za budową sali w szkole w 
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Karsznicach ale nie w tym momencie. 

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała czy i kiedy będzie czas na tą salę. Jest zdania, że 

jeżeli nie dziś to bardzo długo nie.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że przygotowane inwestycje możliwe do 

realizacji to kwota łączna blisko 25 mln, zł a limit na inwestycje na najbliższe 3 lata to 

około 5 mln zł, a z uwzględnieniem roku 2023  wzrasta o kolejne 2,5 mln zł co razem 

daje 7,5 mln zł w stosunku do 25 potrzeb w których jest i ta sala. Te wielkości są trwałe 

pod warunkiem, że zostanie wypracowana w odpowiedniej wielkości na odpowiednio 

niskim poziomie wielkość wydatków bieżących i że na odpowiednim poziomie  czyli nie 

mniej niż zakładaliśmy zostaną osiągnięte dochody. Zarząd widzi potrzebę realizacji 

wielu rzeczy ale w tym momencie trudno jest dokonać wyboru. Są to kwoty tylko na 

wkład własny. 

 

Radny Tomasz Półgrabia stwierdził, że każdy projekt ma określoną datę ważności, 

należy opracować harmonogram na przyszłe lata, tak by projekt na budowę sali nie 

utracił ważności. Zapytał jaka jest data ostateczna ważności projektu.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że projekt rozbudowy szkoły obejmował 

zarówno rozbudowę szkoły o pracownie kształcenia zawodowego, które zostały 

zrealizowane (nowy pawilon z 3 salami dydaktycznymi, zapleczem do kształcenia 

zawodowego w zawodach: kolejarz, gastronom i hotelarz) została również 

wybudowana nowoczesna kotłownia ekologiczna na pompy ciepła, która jest w stanie 

zabezpieczyć ogrzewanie sali gimnastycznej. Projekt pierwotny został podzielony na 

dwie fazy (szkolnictwo zawodowe i szkolnictwo ogólne), w zakresie szkolnictwa 

zawodowego projekt jest zrealizowany, w zakresie szkolnictwa ogólnego wniosek 

został pozytywnie oceniony ale znalazł się na liście rezerwowej (by można było 

wniosek złożyć musiała zostać została wykonana dokumentacja projektowa, i 

wszystkie niezbędne pozwolenia na budowę). Dokumenty są ważne i ich ważność jest 

do końca roku 2021.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk przypomniała, że pracuje komisja ds. opracowania 

wieloletniego programu inwestycyjnego, plan nie zawsze wpasowany jest w lata i 

możliwości finansowe. Jest robiony po to by zakres działań był akceptowalny. 
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Realizacja jest zależna od możliwości pozyskania środków zewnętrznych. Starosta 

zapewniła, że sala zostanie zrobiona możliwe najszybciej jak się tylko da, kiedy na ten 

moment nie jest w stanie powiedzieć.  

 

Punkt 6  

Podjęcie uchwały w sprawie usuwania pojazdów z dróg na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego na koszt właściciela i przechowywanie tych pojazdów na 

wyznaczonym parkingu strzeżonym w 2020 roku.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów „za”) podjęła uchwałę Nr XIII/72/19 w 

sprawie usuwania pojazdów z dróg na terenie Powiatu Zduńskowolskiego na koszt 

właściciela i przechowywanie tych pojazdów na wyznaczonym parkingu strzeżonym w 

2020 roku. 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia -Tak 

 

 

Punkt 7  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości Powiatu 

Zduńskowolskiego położonej przy ulicy Spacerowej w Zduńskiej Woli. 
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Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów „za”) podjęła uchwałę XIII/73/19 w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości Powiatu Zduńskowolskiego 

położonej przy ulicy Spacerowej w Zduńskiej Woli. 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

 

Punkt 8 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Zduńskowolskiego za rok 

szkolny 2018/2019.  

 

Rada powiatu przyjęła powyższą informację.  

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łaskiemu na 

dofinansowanie zadania pn: „Miejski Obszar Funkcjonalny Zduńska Wola-Karsznice – 

budowa łącznika z drogą ekspresową S8 na terenie powiatu zduńskowolskiego                           

i powiatu łaskiego – FK. 21/19. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów „za”) podjęła uchwałę XIII/74/19 w 
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sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łaskiemu na dofinansowanie 

zadania pn: „Miejski Obszar Funkcjonalny Zduńska Wola-Karsznice – budowa łącznika 

z drogą ekspresową S8 na terenie powiatu zduńskowolskiego i powiatu łaskiego – FK. 

21/19. 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - 

FK.22/19.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów „za”) podjęła uchwałę XIII/75/19  

zmieniającą UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 - FK.22/19.  

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 
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Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 

Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2019 – FK.23/19.   

 

Rada Powiatu (14 głosami „za”, 1 wstrzymujący się , 1 nie głosował) podjęła uchwałę 

XIII/75/19  zmieniającą UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2019. 

Głosowanie: 

Zbigniew Piotrowski – Tak 

Romuald Solarek - Tak 

Dawid Mazurkiewicz – Tak 

Joanna Pawłowska - Tak 

Tomasz Ziółkowski –Tak 

Marcin Łabędzki - Tak 

Hanna Iwaniuk – Tak 

Wojciech Rychlik – Tak 

Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

Piotr Warchlewski - Tak 

Jadwiga Ziółkowska - Tak 

Grzegorz Włodarczyk – Tak 

Katarzyna Chwiałkowska – Tak  

Filipowski Tomasz – Tak 
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Krzysztof Nowak – Tak 

Tomasz Półgrabia - Tak 

 

Punkt 12 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zduńskowolskiego dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych Radnych Powiatu.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski poinformował, ze zgodnie z art.  25c 

ust. 12 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2019 r. 

poz. 511 z póź.zm.) podmiot dokonujący analizy oświadczeń majątkowych w terminie 

do dnia 30 października każdego roku przedstawia Radzie Powiatu informację o: 

1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie; 

2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych 

wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia; 

3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi                                

w analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

 Poinformował, że wszyscy Radni dopełnili obowiązku złożenia oświadczenia 

majątkowego w terminie.  

 Po przeprowadzeniu analizy oświadczeń majątkowych, nie powziął podejrzenia, 

że osoby składające oświadczenie podały w nich nieprawdę, dlatego nie widział 

konieczności wystąpienia do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej  z wnioskiem o 

kontrolę  oświadczenia majątkowego. 

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Zduńskiej Woli pismem nr 1025-

SKA.4006.20.2019.39652 z dnia 29 października 2019 r.  przesłął uwagi do 

oświadczeń majątkowych: 

A. Dutkiewicz - brak tytułu prawnego mienia ruchomego wykazanego w części A – IX 

oświadczenia majątkowego. 

T. Filipowski - brak roku produkcji pojazdu wykazanego w części A, IX oświadczenia 

majątkowego. 

M. Łabędzki - brak tytułu prawnego mienia ruchomego wykazanego w części A, IX 

oświadczenia majątkowego  oraz w oświadczeniu nie wykazano informacji o nabyciu 

spadku. 

P. Mataśka - nie wykazano dochodu ze sprzedaży pojazdu marki AUDI 7, rok prod. 

2006, nie wykazano dochodu uzyskanego z „innych źródeł”, nie wykazano dochodu ze 

sprzedaży pojazdu marki Skoda Superb - rok prod. 2010, nie wykazano tytułu prawego 
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posiadanego mienia ruchomego. 

D. Mazurkiewicz - nie wykazano tytułu prawnego do pojazdu Peugeot 308 sw.  

E. Mielczarek-Sójka - w oświadczeniu majątkowym wykazano kwotę przychodu                          

z działalności wykonywanej osobiście zamiast dochodu. 

K. Nowak - w oświadczeniu majątkowym nie wykazano wartości nieruchomości 

wykazanej w części A, II pkt 3 stanowiącej współwłasność małżeńską oraz miejsca 

położenia nieruchomości; brak tytułu prawnego mienia ruchomego oraz roku produkcji 

maszyn rolniczych wykazanych w części A, IX oświadczenia majątkowego; 

do oświadczenia majątkowego nie załączono kopii zaznania o wysokości osiągniętego 

dochodu w roku podatkowym (PIT). 

J. Pawłowska - w oświadczeniu majątkowym nie wykazano dochodu  na podstawie 

PIT –11C -ZUS (Emerytury-renty krajowe oraz inne świadczenia).  

T. Półgrabia - w oświadczeniu majątkowym nie wykazano dochodu ze sprzedaży 

pojazdu marki Mercedes S, rok prod. 2004 oraz nie wykazano dochodu ze sprzedaży 

niezabudowanej  nieruchomości. 

S. Szuster - w oświadczeniu majątkowym w części A, VI nie wykazano faktu 

prowadzenia działalności gospodarczej. 

J. Ziółkowska - w oświadczeniu majątkowym nie wykazano wszystkich dochodów                      

z innych źródeł. 

T. Ziółkowski - w oświadczeniu majątkowym wykazano uzyskane przychody zamiast 

dochodów. 

 

Punkt 13 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych 

członków zarządu powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, osób 

wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty oraz osób zarządzających                           

i członków organów zarządzających powiatowymi osobami prawnymi. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła informację o oświadczeniach majątkowych 

członków zarządu powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, osób 

wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty oraz osób zarządzających                                                                  

i członków organów zarządzających powiatowymi osobami prawnymi. 

        

 Zgodnie z zapisami ustawy o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz.U. z 

2019 r., poz. 511) oświadczenia majątkowe za rok 2019 złożyli: 
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1. Członkowie Zarządu Powiatu: 

-  Rychlik Wojciech 

-  Ziółkowska Jadwiga 

-  Łabędzki Marcin 

-  Ziółkowski Tomasz 

2. Skarbnik Powiatu – Królikowska Anna 

3. Sekretarz Powiatu – Szubert Anna 

4. Kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu: 

-  Bednarski Arkadiusz 

-  Cieślak Małgorzata 

-  Czachorowski Jacek 

-  Frątczak Maciejewska Magdalena 

-  Gabriel Anna 

-  Golińska Agnieszka 

-  Jarosławska Joanna 

-  Jaśkiewicz Agnieszka 

-  Kiedrowska Monika 

-  Kosińska-Graf Renata 

-  Kubiak Mariusz 

-  Kunkel Justyna 

-  Pacelt Piotr 

-  Siemienkowicz Tomasz 

-  Sobczyk Wierzbicka Magdalena 

-  Stasiak Grzegorz 

-  Stasiak Ireneusz 

-  Walczak Monika 

-  Wojtczak Anna 

-  Woźniakowski Witold 

-  Zduniak Gabriela 

5. Osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu Starosty: 

-  Andrysiak Jarosław 

-  Błaszczyński Andrzej 

-  Galewska Kinga 

-  Iwaszkiewicz Agnieszka 

-  Kurzawa Ewa 
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-  Lewińska Magdalena 

-  Misiak Marta 

-  Otrębska Alicja 

-  Pierzak Zbigniew 

-  Popowniak Anna Katarzyna 

-  Sowała Małgorzata 

-  Stępnik Elżbieta 

-  Szewczyk Anna 

-  Szewczyk Paweł 

-  Szewłoga Joanna 

-  Szymczak Magdalena 

-  Wesoła Krystyna 

-  Wielowiejski Ryszard 

-  Włodarczyk Zbigniew 

6. Kierownicy służb i inspekcji 

-  Hetlof Ewa 

-  Pertkiewicz Jolanta 

7. Osoby zarządzające i członkowie organów zarządzających powiatowymi osobami 

prawnymi: 

-  Ratajczyk Janusz 

 

Po dokonaniu analizy oświadczeń majątkowych ww. osób stwierdzam, że: 

1. Wszystkie zobowiązane osoby złożyły oświadczenia majątkowe na 

obowiązującym formularzu zgodnym z Rozporządzeniem Prezesa Rady Ministrów z 

dnia  26.02.2003 r. w sprawie określenia wzorów formularzy oświadczeń majątkowych  

radnego powiatu, członka zarządu powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, 

kierownika jednostki organizacyjnej powiatu, osoby zarządzającej oraz członka organu 

zarządzającego powiatową osoba prawną oraz osoby wydającej decyzje 

administracyjne w imieniu starosty (tj. Dz.U. z 2017 r. poz. 2020 ze zm.). 

1. Wszystkie zobowiązane osoby złożyły oświadczenia majątkowe i zostały one 

złożone  

w obowiązującym terminie do 30 kwietnia 2019 roku. 

2. Do oświadczeń majątkowych, za wyjątkiem osób wymienionych w pkt. 6 

załączone zostały kopie zeznań o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 

2018 (PIT).    
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3. Złożone oświadczenia majątkowe wraz z kopiami zeznań o wysokości 

osiągniętego dochodu w roku podatkowym 2018 zostały przekazane do stosownego ze 

względu na miejsce zamieszkania Urzędu Skarbowego celem przeprowadzenia dalszej 

analizy w wyniku której: 

- W dniu 09.10.2019 r. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Sieradzu pismem  

z dnia 07.10.2019 r. znak 1021-SKA-2.4006.56.2019 przesłał informację z analizy 

oświadczeń majątkowych za rok 2018 2 osób wydających decyzje administracyjne w 

imieniu Starosty  (Krystyna Wesoła i Ryszard Wielowiejski) i zobowiązał do złożenia 

odpowiednich korekt, które zostały przesłane do powyższego Urzędu Skarbowego w 

dniu 22.10.2019 roku; 

- W dniu 17.10.2019 r. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Łasku pismem z dnia 

15.10.2019 r. znak 1006-SKA-4021.248.2019 przesłał informację z analizy 

oświadczenia majątkowego za rok 2018 - 1 osoby  tj. Kierownika jednostki 

organizacyjnej (Magdalena Sobczyk - Wierzbicka) i zobowiązał do złożenia 

odpowiedniej korekty, która została przesłana do Urzędu Skarbowego w Łasku w dniu 

21.10.2019 roku; 

- W dniu 29.10.2019 r. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Zduńskiej Woli pismem z dnia 

29.10.2019 r. znak 1025-SKA-4006.20.2019.39625 przesłał informację z analizy 

oświadczeń majątkowych za rok 2018 - wobec  26 osób, które złożyły oświadczenia 

majątkowe Urząd Skarbowy nie wykazał żadnych nieprawidłowości, natomiast wskazał 

14 osób, które w wyniku przeprowadzonej analizy zobowiązane są do wyjaśnienia 

nieprawidłowości i złożenia odpowiednich korekt do 29 listopada 2019 r. Są to 

kierownicy jednostek organizacyjnych oraz osoby wydające decyzje administracyjne w 

imieniu starosty (Małgorzata Cieślak, Jacek Czachorowski, Magdalena Frątczak 

Maciejewska, Anna Gabriel, Joanna Jarosławska, Agnieszka Jaśkiewicz, Renta 

Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Grzegorz Stasiak, Gabriela Zduniak, Kinga Galewska, 

Ewa Kurzawa, Anna Szewczyk, Alicja Otrębska). 

Zgodnie z w/w pismem Naczelnika Urzędu Skarbowego osoby wskazane do 

złożenia dodatkowych wyjaśnień zobowiązane zostaną do ich złożenia w terminie do 

dnia 29.11.2019 r.  
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Punkt 14 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

                                                                     

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że na XII sesji Rada Powiatu podjęła 6 

uchwał. Uchwały wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad 

Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem,  jak                                                  

i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

Inwestycje  

Aktywna Dolina Rzeki Warty  

W dniu 27.09.2019 r. dokonano odbioru wyposażenia, będącego częścią projektu, tj. 

rowerów z fotelikami dziecięcymi i kijków nordic-walking.  

Realizowane są działania stanowiące elementy kampanii promującej ofertę 

turystyczną Aktywnej Doliny. Emitowane są spoty radiowe, powstała aplikacja mobilna 

i strona internetowa. Niebawem powstanie film promocyjny oraz eksponowana będzie 

kampania billboardowa.  

W dniu 29 września br., w niedzielę, na terenie Powiatowego Międzyszkolnego 

Ośrodka Sportowego, odbył się rodzinny piknik stanowiący podsumowanie realizacji 

projektu Aktywna Dolina Rzeki Warty. Uczestnicy pikniku mogli wziąć udział                                  

w konkurencjach sportowych, spotkaniu autorskim z p. Dominikiem Szmajdą, dla 

najmłodszych przygotowane zostały zabawy i atrakcje.   

Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski 

 

W dniu 27.10.2019 r. Powiat Zduńskowolski wziął udział w targach gospodarczych tj. 

w Dolnośląskich Targach Ślubnych we Wrocławiu, na których reprezentanci powiatu 

przedstawiali materiały promocyjno-informacyjne i próbki produktów firm z terenu 

powiatu zduńskowolskiego. W listopadzie w ramach projektu zorganizowane zostaną 

warsztaty dialogu i innowacyjności.  

 

„e- Powiat Zduńskowolski” 
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Trwają prace związane z realizacją budowy sieci teleinformatycznej i rozbudową sieci 

teledacyjnej na podstawie umowy zawartej w dniu 13.09.2019 r. Wykonawcą umowy 

jest firma TECHNITEL POLSKA z Łodzi. Wartość umowna robót 282 900 zł, a termin 

wykonania prac planowany jest na koniec stycznia przyszłego roku.  

Ponadto zostali wybrani wykonawcy opracowania kompleksowych baz danych BDOT 

i GESUT dla Gminy i Miasta Szadek, Gminy Zduńska Wola oraz digitalizacji materiałów 

przestrzennych i modernizacji i aktualizacji Ewidencji Gruntów i Budynków dla obrębu 

Gajewniki i Pratków Zduńska Wola. Nastąpiła konieczność powtórzenia przetargów na 

wykonanie baz danych BDOT i GESUT dla obrębu 14 i 15 Miasta Zduńska Wola oraz 

dla Gminy Zapolice.  

 

„Miejski Obszar Funkcjonalny Zduńska Wola – Karsznice – budowa łącznika z drogą 

ekspresową S8 na terenie powiatu zduńskowolskiego i powiatu łaskiego” 

 

Zakończyły się prace budowalne. W dniu 25.10.2019 r. komisja odbiorowa, składająca 

się z przedstawicieli wszystkich jednostek samorządowych, będących zamawiającymi, 

przy udziale inspektorów nadzoru oraz przedstawicieli wykonawcy, został podpisany 

protokół odbioru końcowego robót budowlanych. Umożliwił on podpisanie protokołu 

odbioru końcowego przedmiotu umowy i dopuszczenie do użytkowania nowo 

wybudowanej drogi. Planowany termin wprowadzenia docelowej organizacji ruchu i 

uruchomienia „łącznika” to pierwsza połowa listopada.  

Trwają prace związane z przekazaniem środków trwałych i nakładów inwestycyjnych 

partnerom projektu, gestorom sieci oraz zarządcom dróg wyższego rzędu, zgodnie z 

ich właściwościami. 

Ponadto realizowane są działania informacyjno-promocyjne, w tym przygotowania do 

konferencji podsumowującej realizację projektu, planowanej na koniec listopada.  

 

Rozwój infrastruktury lekkoatletycznej wraz z budową systemu nawadniania boisk do 

piłki nożnej na terenie PMOS w Zduńskiej Woli 

 

28 października dokonano odbioru częściowego w zakresie etapu III inwestycji                           

i będącego jednocześnie odbiorem końcowym. Wykonane zostały: zagospodarowanie 

terenu, chodnika i ścieżki rowerowej, ogrodzenie bieżni, nasadzenia kompensacyjne, 

dostarczono również sprzęt sportowy i pomocniczy, umożliwiający prowadzenie 

zawodów na obiekcie. Wykonawca, wraz z dokumentacją powykonawczą, dostarczył 
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również decyzję pozwolenia wodno prawnego, co umożliwia pobór wody z wykonanej 

studni głębinowej, decyzję pozwolenia na użytkowanie oraz zaświadczenie Polskiego 

Związku Lekkiej Atletyki o otrzymaniu przez obiekt certyfikatu dla stadionu kategorii 

VB. Roboty budowlane, dostawa wyposażenia oraz uzyskanie niezbędnych decyzji                                 

i pozwoleń kosztowały 3 297 163 zł, nadzór inwestorski w trzech branżach: 72 900 zł. 

Dofinansowanie pozyskane z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej to kwota 1 278 000 

zł.  

 

Zamówienia Publiczne 

1. W dniu 18.10.2019r. został ogłoszony przetarg nieograniczony pn. „Opracowanie 

kompleksowe baz danych BDOT 500 GESUT dla obrębów 14 i 15 Miasta Zduńska 

Wola oraz harmonizacja baz danych mapy zasadniczej dla terenu całego Miasta 

Zduńska Wola”. Termin składania ofert został wyznaczony na dzień 29.10.2019r. do 

godz. 10:00.  

Zamówienie realizowane jest w ramach projektu pn. „e-Powiat 

Zduńskowolski”, który jest współfinansowany ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020. 

 

2. W dniu 23.10.2019r. został ogłoszony przetarg nieograniczony  pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 4922E - ulica Opiesińska w Zduńskiej Woli ”. Termin składania 

ofert został wyznaczony na dzień 08.11.2019r. do godz. 10:00.  

 Zamówienie jest finansowane ze środków budżetu Powiatu Zduńskowolskiego, 

Miasta Zduńska Wola oraz z Funduszu Dróg Samorządowych.  

 

Sprawy społeczne 

 Wydział Spraw Społecznych I Wspierania Przedsiębiorczości przesyła 

informację dotyczącą podejmowanych działań międzysesyjnych przez jednostki 

organizacyjne pomocy społecznej, obejmujących okres od ostatniej sesji Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego. 

 Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli w okresie 

międzysesyjnym realizowało swoje zadania statutowe. 
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 Dom Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach                                        

w okresie międzysesyjnym realizował swoje zadania statutowe.        

 Domy Pomocy Społecznej z terenu Powiatu Zduńskowolskiego w okresie 

międzysesyjnym realizowały swoje zadania statutowe. 

 Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu Powiatu Zduńskowolskiego                        

w okresie międzysesyjnym realizowały swoje zadania statutowe. 

W dniu 23.10.2019 r. złożono do Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi wniosek                         

o dofinansowanie "Aktywizacja osób młodych bez pracy w powiecie zduńskowolskim 

(V) ". Projekt będzie realizowany na lata 2020-2021. W ramach programu 

zaplanowano zorganizowanie  260 staży,  28 bonów na zasiedlenie,  16 prac 

interwencyjnych oraz wypłatę 63 dotacji na rozpoczęcie działalności gospodarczej. 

Ogólna wartość programu wynosi 3.198 349,00zł. Program realizowany będzie                                 

w ramach środków EFS. 

 

ZDUŃSKOWOLSKI SZPITAL POWIATOWY 

W okresie międzysesyjnym trwało kontynuowanie prac związanych z 

uporządkowaniem terenu wzdłuż  ulicy Łódzkiej oraz prace remontowe w budynku 

byłej chirurgii. Zduńskowolski Szpital Powiatowy realizował swoje działania 

statutowe. 

TARGI MODY ŚLUBNEJ 

27 października 2019 r. w ramach projektu ,, Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski’’ 

współfinansowanego przez unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego w ramach regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2014 – 2020,  delegacja powiatu wraz                                             

z Przedsiębiorcami tj. La Perle, Top Studio, Marconi Fashion, Kamil Borkiewicz, Decor 

and Styl uczestniczyli w Targach Mody Ślubnej we Wrocławiu.  

 

Edukacja 

W dniu 3 października br. Zespół Pieśni i Tańca "Zduńskowolanie" odebrał nagrodę 

Marszałka Województwa Łódzkiego Grzegorza Schreibera w uznaniu za zasługi i 

kultywowanie kultury ludowej, dotychczasową aktywność oraz szczególne 

zaangażowanie w rozwój, promocję lokalnej i regionalnej kultury. 
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W dniu 10 października 2019 r. w Zespole Szkół Specjalnych                                                                     

w Zduńskiej Woli odbyła się 17. edycja Święta Drzewa pod hasłem „Drzewa dla 

klimatu”. 

W dniu 11 października br. w siedzibie II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła 

II w Zduńskiej Woli, odbyła się uroczystość z okazji Dnia Edukacji Narodowej, podczas 

której 12 nauczycieli, w tym 3 dyrektorów szkół otrzymało Nagrody Starosty 

Zduńskowolskiego za szczególne osiągnięcia w pracy dydaktyczno – wychowawczej. 

 

15 października br. w I Liceum Ogólnokształcącym w Zduńskiej Woli miało miejsce 

wystawy współorganizowanej przez Towarzystwo Przyjaciół Zduńskiej Woli pt. „Belfer. 

Numer bez wartości” i promocja publikacji „Ludwik Wicher. Nauczyciel, dyrektor, 

publicysta, więzień Dachau”.  

16 października br. II Liceum Ogólnokształcące w Zduńskiej Woli obchodziło 

uroczyście Dzień Patrona Szkoły – Jana Pawła II. 

 W dniu 18 października br. w Zespole Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Wojsławicach odbyło się zaprzysiężenie klas pierwszych Liceum 

Ogólnokształcącego oraz wręczenie certyfikatów ukończenia szkolenia kierunkowego 

klasie trzeciej Liceum Ogólnokształcącego. 

W dniu 18 października 2019 r. Powiatowe Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Zduńskiej Woli zorganizowało wernisaż XXI Wystawy Prac Plastycznych Nauczycieli 

i Pracowników Oświaty. Goście mieli okazję zobaczyć również spektakl 

zduńskowolskiego Teatru Okazjonalnego. 

Promocja 

Starosta Pani Hanna Iwaniuk poinormował, że brała udział w wielu spotkanich i 

uroczystościach. 

3 października - brała udział w konferencji WEB 2.0 w Łodzi. 

7 października - uczestniczyła  w posiedzeniu Powiatowej Rady ds. Osób 

Niepełnosprawnych.  

- Tego samego dnia odbyła się inauguracja roku akademickiego w zduńskowolskim 

Uniwersytecie III Wieku, w której również brałam udział. 

9 października byłam w Łódzkim Urzędzie Wojewódzkim, gdzie podpisałam umowę 

dotyczącą funduszu dróg samorządowych w kwestii ul. Opiesińskiej oraz umowy na 

dofinansowanie remontów w domach pomocy społecznej w Zduńskiej Woli                                

i Przatówku. 

 - Tego dnia uczestniczyła również w posiedzeniu Rady Nadzorczej 



24 

 

zduńskowolskiego szpitala. 

 

10 października - brała udział w uroczyści związanej z Dniem Kanonizacji św. 

Maksymiliana Marii Kolbego – patrona naszego miasta i powiatu. 

11 października - brała udział w powiatowych obchodach Dnia Edukacji Narodowej 

zorganizowanych w siedzibie II Liceum Ogólnokształcącego. Podczas spotkania za 

szczególne osiągnięcia w pracy dydaktyczno-wychowawcze miałam przyjemność 

wyróżnić 12 pedagogów Nagrodami Starosty Zduńskowolskiego. 

12 października - uczestniczyłam w inauguracji roku akademickiego Społecznej 

Akademii Nauk - filia w Zduńskiej Woli. 

16 października - była w Warszawie na spotkaniu dotyczącym spraw naszego 

zduńskowolskiego szpitala. 

18 października - brała udział we wręczeniu certyfikatów dla uczniów klas I Zespołu 

Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach. 

     

 

Punkt 15 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Zbigniew Piotrowski złożył interpelację w sprawie kosztów sali gimnastycznej 

przy szkole w Karsznicach: 

„1/ Proszę przedstawić całkowity koszt sali, 

2/ Możliwość współfinansowania środkami zewnętrznymi (konkursy, wsparcie urzędów 

centralnych), 

3/ Wielkość kosztów kwalifikowanych, 

4/ Proszę o przedstawienie możliwości finansowania w prognozie wieloletniej 

umiejscowionej w latach”. 

 

Punkt 16 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radny Tomasz Półgrabia złożył wnioski w sprawie: 

1/. „podjęcia działań mających na celu osiągnięcie przez miasto Zduńska Wola statusu 

najbezpieczniejszego miasta w Polsce. By wpadki drogowe praktycznie nie istniały                 

a kolizje drogowe były jedynie incydentalne. By osiągnąć ten cel wnioskuję: by w I 
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etapie zapisać w budżecie na 2020 r. kwotę 70000 zł z przeznaczeniem na zakup i 

zainstalowanie aktywnych znaków drogowych „Stop” (B-20) zasilanych energią 

słoneczną. Znaki te miałyby zostać zainstalowane na skrzyżowaniach  na których 

często dochodzi do wypadków i kolizji drogowych…” 

2/ złożenia wniosku do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w sprawie podjęcia 

decyzji o dobudowaniu brakującego odcinka ekranów akustycznych przy trasie 

ekspresowej S8, pomiędzy węzłami Zduńska Wola Zachód – Zduńska Wola Wschód 

około 1,5 km za MOP Paprotnia przy pasie ruchu w kierunku Wrocławia. Odcinek ten 

znajduje się pomiędzy ulicami Paprocka - Widawska. Brakująca część ekranów to 

około 400-450 m.  

4/ Złożenia wniosku do GDDKiA w sprawie podjęcia decyzji o dobudowaniu 

brakującego odcinka ekranów akustycznych przy trasie ekspresowej S8, pomiędzy 

węzłami Zduńska Wola Zachód – Zduńska Wola Wschód około 1,5 km za MOP 

Paprotnia przy pasie ruchu w kierunku Wrocławia. Odcinek ten znajduje się pomiędzy 

ulicami Paprocka - Widawska. Brakująca część ekranów to około 400-450 m.  

5/ Złożenia wniosku do Pana Marszałka Województwa Łódzkiego, GDDKiA w Łodzi 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Łodzi oraz przekazania niniejszego 

wniosku do Sz. Pana Posła Pawłą Rychlika.  

Wniosek dotyczy podjęcia decyzji o dobudowaniu brakującego odcinka ekranów 

akustycznych przy trasie ekspresowej S8, pomiędzy węzłami Zduńska Wola Zachód – 

Zduńska Wola Wschód około 1,5 km za MOP Paprotnia przy pasie ruchu w kierunku 

Wrocławia. Odcinek ten znajduje się pomiędzy ulicami Paprocka - Widawska. 

Brakująca część ekranów to około 400-450 m.  

6/ Złożenia wniosku do Pana Marszałka Województwa Łódzkiego w sprawie podjęcia 

decyzji o dobudowaniu brakującego odcinka ekranów akustycznych przy trasie 

ekspresowej S8, pomiędzy węzłami Zduńska Wola Zachód – Zduńska Wola Wschód 

około 1,5 km za MOP Paprotnia przy pasie ruchu w kierunku Wrocławia. Odcinek ten 

znajduje się pomiędzy ulicami Paprocka - Widawska. Brakująca część ekranów to 

około 400-450 m.  

 

Punkt 17 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący rady Piotr Warchalewski przedstawił korespondencję. Poinformował, 

że na jego ręce wpłynęła skarga na działalność Powiatowego Centrum Pomocy 
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Rodzinie w Zduńskiej Woli. Skargę przekazał do Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji 

celem zbadania jej zasadności i przygotowania projektu uchwały.   

 

Punkt 18 

Zakończenie XIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski zakończył XIII sesję VI kadencji 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

.  

                   Przewodniczący 

       Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

 

   Piotr Warchlewski 

 


